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  الرحيم  الرحمن  الله  بسم
IN THE NAME OF ALLAH, MOST GRACIOUS, MOST MERCIFUL 

ي د  ة  ي  ل  ص  ي  ف  ال    ة  ق  ر  ف  ل  ا   ش    ة  ي  م  ل  س  ال      ل لْ  نَ 
AL-FAISALIYYAH NASHEED GROUP 

200 ADVANCE BOULEVARD, BRAMPTON, ONTARIO, L6T 4V4, CANADA 
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QĀSĪDAH LĀ ILĀHA ILLALLĀH - ARABIC 
 

 ع ل يه  ص ل ة  الله  مُ  م دٌ ر س ول  الله   لا  إله  إلا الله  * لا  إله  إلا الله 
يْْاَن  اَ يَ ثْ بُتُ الإه اَ يََْصُلُ الأمَان  بِه نْسَان بِه   إلهَ إهل  الله لَ  كَر هرْ أيَ ُّهَا اللإه

  إلهَ إل الله لَ  ه لَ وْ ن م  مه  دَ بْ عَ  الْ نه دْ تُ  ه لَ عْ ا أَ مَ  اهُ بَِْ ا أَ مَ  ه لَ حْ ا أَ ا مَ هَ ارُ رَ كْ تَ 
  إلهَ إل الله لَ  ار كَ ذْ الْأَ  لَ ضَ فْ ن  أَ أَ  ار تَ خْ مُ الْ  به ه الن   نه عَ  ار بَ خْ  الْأَ  فه نَ تَ أَ  دْ قَ 

  إلهَ إل الله لَ  د يْ ره مُ ا الْ هَ ي ُّ أَ  رْ ر ه كَ   د يْ زه  مَ لَ به  تْ ل  دَ وَ  د يْ حه وْ  الت   نَ عْ مَ  ةْ عَ جََ 
 ع ل يه  ص ل ة  الله  مُ  م دٌ ر س ول  الله   لا  إله  إلا الله  * لا  إله  إلا الله 

  إلهَ إل الله لَ  ى قَ ث ْ وُ الْ  ةُ وَ رْ عُ الْ  يَ هه   ا قَ رَ ف َ  الُ نَ  ي َ لَ  ى قَ شْ  يَ ا لَ هَ رُ اكه ذَ 
  إلهَ إل الله لَ   يْ مه الَ عَ الْ  ب ه رَ  رُ كْ ذه   يْ ته مَ الْ  كَ عُ رْ ده  يَ هه   يْ صه الَْ  كَ نُ صْ حه  يَ هه 
  إلهَ إل الله لَ  ات فَ الْ  ل ه كُ   نْ ي مه جه نْ ت ُ  ات كَ بََ الْ  لُّ ا كُ هَ ي ْ فه  اة جَ الن  وَ  زُ وْ فَ ا الْ بِهَ 
  إلهَ إل الله لَ  ات يَْ الَْ  الُ نَ ا ت ُ بِهَ  ات نَ سَ و الَْ مُ نْ ا ت َ بِهَ  ات ئَ ي ه ى الس  حَ ا تُْ بِهَ 

 ع ل يه  ص ل ة  الله  مُ  م دٌ ر س ول  الله   لا  إله  إلا الله  * لا  إله  إلا الله 
  إلهَ إل الله لَ   ى وَ قْ الت    ةُ مَ لْ كه   يَ هه  ى وَ قه  فه عْ لض  ا له هَ ي ْ فه   ا وَ دَ  مه قْ لسُّ ا له هَ ي ْ فه 
  إلهَ إل الله لَ  ر  وْ فُ غَ الْ  كَ ي ه رَ  رُ كْ ذه  ر وْ ى الن ُّ لَ عَ  ر  وْ ن ُ  يَ هه  ر وْ دُ الصُّ  اءُ فَ شه  يَ هه 
  إلهَ إل الله لَ   ا مَ لَ ي أَ قه بْ ت ُ  سَ يْ لَ  ى سَْ الْأَ  امُ قَ مَ الْ  يَ هه  ى مَ ظْ عُ الْ  ةُ مَ عْ الن ه  يَ هه 
  إلهَ إل الله لَ  ل لَ مَ ى الْ شَ  تَْ ر لَ كُ اذْ فَ  ل لَ الَْ  حُ لَ صْ ا إه هَ ي ْ فه   ل لَ عه الْ  اءُ فَ شه  يَ هه 

 ع ل يه  ص ل ة  الله  مُ  م دٌ ر س ول  الله   لا  إله  إلا الله  * لا  إله  إلا الله 
  إلهَ إل الله لَ   ان نَ الهْ  احُ تَ فْ ن  مه إه   ان نَ لَْ ا ابِهَ وا ه رُ و ه ن َ   ان وَ خْ  إه ا يَ هَ وْ مُ زه لَ 
  إلهَ إل الله لَ  ار وَ ن ْ أَ  نْ وا مه دُّ مه تَ سْ تَ   ار كَ بْ الْإه وَ  ي ه شه عَ الْ وَ  ار حَ سْ لْأَ ا به هَ وْ مُ زه لَ 
  إلهَ إل الله لَ  ب وْ لُ طْ مَ الْ  مَ ظَ عْ أَ  ن  إه  ب وْ ن ُ ا الذُّ بَِ وا ه صُ مَ ه   ب وْ لُ قُ ا الْ بَِ وا ه رُ و ه ن َ 
  إلهَ إل الله لَ  ى رَ جْ أَ  اره كَ ذْ ى الْأَ لَ عْ أَ  ى رَ خْ  الْأُ فه ا وَ يَ ن ْ  الدُّ فه  ى بَْ كُ الْ  ةُ حَْ الر   يَ هه 

 ع ل يه  ص ل ة  الله   مُ  م دٌ ر س ول  الله   لا  إله  إلا الله   * لا  إله  إلا الله 
  إلهَ إل الله لَ   ى لَ عْ الْأَ  لَ ثَ مَ الْ  ن  إه   لَ وْ مَ تَ نْزهيْ هَا الْ  كْ تُْ تَ    لَ وَ  اهَ ن ْ عَ  لْ فُ غْ  ت َ لَ 
  إلهَ إل الله لَ  ات فَ الَْ  نَ مه  مْ كُ يْ جه نْ ت ُ  ات اعَ ى الط  لَ وا عَ مُ اوه دَ  ات قَ وْ ى الْأَ لَ وا عَ ظُ افه حَ 
  إلهَ إل الله لَ  ار وَ ن ْ أَ  نْ  مه انَ بَ حَ  نْ مَ   ار تَ خْ مُ الْ  ةه الَ سَ ره به   ار رَ ق ْ ا الْإه نَُ اره قَ ي ُ 

 الله  ل  و  س  ر   دٌ م  مُ     له ال   ل  س  ر   ات   خ   اه ال   و   ز   ع  ال   ب  اح  ص   الله  د  ن  ع   ق  ل  ال    ي   * خ  
 ع ل يه  ص ل ة  الله   مُ  م دٌ ر س ول  الله   لا  إله  إلا الله   * لا  إله  إلا الله 
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QASĪDAH LĀ ILĀHA ILLALLĀH - TRANSLITERATION 
 

Lā ilāha illallāh, Lā ilāha illallāh, Muḥammadur Rasūlullāh, ‘alayhi ṣalātullāh 

 

Bihā yath-butul īmān, Bihā yaḥ-ṣulul amān,  Karrir ayyuhal insān,  Lā ilāha illallāh 

 

Takrāru hā mā aḥlā, Mā abhāhu mā a‘a-lā,  Tudnil ‘abda mim mawlah,  Lā ilāha illallāh 

 

Qad atāna fil akhbār,  ‘an-nin-nabiyyil mukhtār  anna afḍalal adhkār, Lā ilāha illallāh 

 

Jama‘at ma‘nat-tawḥīd,  Wa dallat bi lā mazīd,  Karrir ayyuhal murīd, Lā ilāha illallāh 

 
Lā ilāha illallāh, Lā ilāha illallāh, Muḥammadur Rasūlullāh, ‘alayhi ṣalātullāh 
 

Dhākiruha lā yashqā, Lā yanālu faraqā, hiyal ‘urwatul wuthqā,  Lā ilāha illallāh 

 

Hiya ḥiṣnukal ḥaṣīn, Hiya dir‘u kal matīn, dhikru rabbil ‘ālamīn,  Lā ilāha illallāh 

 

Bihal fawzu wannajāt, fihā kullul barakāt, tunjī min kullil āfāt,  Lā ilāha illallāh 

 

Bihā tum-ḥas- sayyiāt, bihā tanmul ḥasanāt, bihā tunālul khayrāt,  Lā ilāha illallāh 

 

Lā ilāha illallāh, Lā ilāha illallāh, Muḥammadur Rasūlullāh, ‘alayhi ṣalātullāh 
 

Fihā lis-suqmi dawā, fihā liḍ-ḍa‘fi qiwā, hiya kilmatut- taqwā,  Lā ilāha illallāh 

 

Hiya shifā uṣ-ṣudūr, hiya nurun ‘alan nūr, dhikru rabbikal ghafūr,  Lā ilāha illallāh 

 

Hiyan- ni‘matul ‘uẓmā, hiyal- maqāmul asmā, laysa tubqī alamā,  Lā ilāha illallāh 

 

Hiya shifā-ul ‘ilal, fihā iṣlāḥul khalal, fadhkur lā takhshal mallal, Lā ilāha illallāh 

 

Lā ilāha illallāh, Lā ilāha illallāh, Muḥammadur Rasūlullāh, ‘alayhi ṣalātullāh 
 

Lāzimūhā yā ikhwān, nawwirū bihal janān, inna miftāhal jinān,  Lā ilāha illallāh 

 

Lāzimūha bil as-ḥār, wal ‘ashiyyi wal ibkār, tasta-middū min anwār,  Lā ilāha illallāh 

 

Nawwirū bihal qulūb, maḥḥisū bihadh-dhunūb,  inna a‘a-ẓamal maṭlūb, Lā ilāha illallāh 

 

Hiyar- raḥmatul kubrā, fid-dunyā wa fil ukhrā, a‘a-lal adhkāri ajrā,  Lā ilāha illallāh 

 

Lā ilāha illallāh, Lā ilāha illallāh, Muhammadur Rasūlullāh, ‘alayhi ṣalātullāh 
 

Lā taghful ‘anhā wa lā, tatruk tanzī hal mawlā, innal mathalal a‘a-lā,  Lā ilāha illallāh 

 

Ḥāfizū ‘alal awqāt, dāwimū ‘alat-ṭā‘āt, tunjikum minal āfāt,  Lā ilāha illallāh 

 

Yūqārinuhal iqrār, bi risālatil mukhtār, man ḥabāna min anwār,  Lā ilāha illallāh 

 

Khayrul khalqi ‘indallāh,  ṣāḥibul ‘izzi wal jāh,   khātamu rus-lil-ilāh, Muḥammad Rasūlullāh. 
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In the Name of Allah, Most Gracious, Most Merciful 

Translation of the Qasidah LA ILAHA ILLALLAH 
 

There is no God except Allah, There is no God except Allah, Muhammad is the Messenger of Allah, 

Allah’s Blessing upon him. 
1. With it Faith is confirmed, with it security is obtained, repeat it often whomsoever you are, there is no God except Allah. 

2. How sweet is its repetition, how very nice, how exalted, it brings the servant close to his Lord, there is no God except Allah. 
3. It has come to us in the Prophetic tradition, on the authority of the chosen Messenger, that the very best invocation, [is] there is no God except Allah. 

4. It combines all of the meaning [and implications] of Divine Unity, indicating those meanings without any need 

for commentary or clarification, repeat it often O seeker of Allah, there is no God except Allah. 

 

There is no God except Allah, There is no God except Allah, Muhammad is the Messenger of Allah, 

Allah’s Blessing upon him. 
 One who repeats it often will never be saddened, nor will he experience any fear, it is the most reliable grip, 

there is no God except Allah. 

 It is your buttressed fortress, it is your firm armor, remembering the Lord of the Worlds, there is no God 

except Allah. 

 With it comes victory and salvation, though it comes every Blessing, it saves one from every ruination, 

there is no God except Allah. 

 With it every misdeed is eradicated, it causes al good deeds to proliferate, with it all manifestations of 

goodness are obtained, there is no God except Allah. 

 

There is no God except Allah, There is no God except Allah, Muhammad is the Messenger of Allah, 

Allah’s Blessing upon him. 
 It is a cure for disease, it is a source of strength for every weakness, it epitomizes God-consciousness, there 

is no God except Allah. 

 It is the cure for [diseased] hearts, it is light upon light, invoking your All Forgiving Lord, there is no God 

except Allah. 

 It is the greatness blessing, it is the most sublime station, it leaves no pain in its wake, there is no God 

except for Allah. 

 It cures all maladies, it rectifies all defeats, mention it without fear of ever being bored, there is no God 

except Allah. 

 

There is no God except Allah, There is no God except Allah, Muhammad is the Messenger of Allah, 

Allah’s Blessing upon him. 

 Adhere to it O Brethren, illuminate your hearts with it, surely key to paradise, [is] there is no God except 

Allah 

 Adhere to it in the last reaches of the night, in the evening and the early morning, derive [unlimited 

strength] from the illuminating lights, [of] there is no God except Allah. 

 Illuminate your hearts with it, eradicated your sins with it, surely the greatest objective, [is] there is no God 

except Allah. 

 It is the greatest mercy, in this World and in the Hereafter, it is the most abundantly rewarded invocation, 

there is no God except Allah. 

 

There is no God except Allah, There is no God except Allah, Muhammad is the Messenger of Allah, 

Allah’s Blessing upon him. 
 Never neglect it, and never leave the exaltation of the Lord, it is the unapproachable ideal, there is no God 

except Allah. 

 Use your time judiciously, be consistent in your Obedience [of Allah], it will save you from every 

ruination, there is no God except Allah. 

 Join to it the affirmation of the Message of the chosen [Prophet], the one who has given us the lights, [of] 

there is no God except Allah. 

 The best of all creation with Allah, the processor of glory and prestige, the seal of the Messengers of Allah, 

Muhammad is the Messenger of Allah. 

 

There is no God except Allah, There is no God except Allah, Muhammad is the Messenger of Allah, 

Allah’s Blessing upon him.   


